
Zápisnica 
z II. plenárneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa  13.03. 2015  

v zasadačke obecného úradu v Dolnej Lehote  
 

 
Prítomní: starostka obce: Hudíková Viera 
 
                  Poslanci OZ: Bella Štefan, Bystriansky Ján, Gubár Michal, Štubňová Mária,   
                                        Šuhajdová Mária, Ing. Žihlavník Zdenko, Žilka Michal  
                                                  
                 Ospravedlnení poslanci: - 
 
Obecná kontrolórka: Schvarzbacherová Judita 
 
Občania : Mgr. Martina Stieranková, Mgr. Lucia Gubárová, Kubica Jaroslav,  
                 Bystrianska  Mária, Lamoš-Beňovský Peter, Lamošová-Beňovská Zuzana 
 
Program:  
                    

1.  Otvorenie a schválenie pracovných komisií a programu 
            2.  Interpelácia poslancov 
            3.  Plnenie uznesení pléna OZ 

      4.  Správa o čerpaní rozpočtu za rok 2014 – záverečný účet  /súvaha/ roku 2014 
            5.  Správa hlavného kontrolóra za rok 2014  
            6.  Správa inventarizačnej komisie o inventarizácii majetku obce za rok 2014    
            7.  Návrh organizačného zabezpečenia osláv 70. výročia oslobodenia obce,         
                 organizačné zabezpečenie a príprava XXXII. Ročníka behu oslobodenia obce   
                 a XVII. ročníka behu I. Slovenského kozmonauta Ivana Bellu 
            8.  Rôzne 
            9.  Diskusia 
           10. Návrh na uznesenie 

   11. Záver 
 
1. Otvorenie zasadnutia. 
     Starostka obce Hudíková Viera privítala prítomných na dnešnom II. zasadnutí OZ, ktoré 
bolo zvolané na základe zákona č. 369/1990 o obecnom zriadení v znení neskorších zmien 
a doplnkov.  
 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
     Za zapisovateľku bola určená sl. Bystrianska Zuzana 
     Za overovateľov zápisnice – Štubňová Mária, Ing. Zdenko Žihlavník 
     Návrhová komisia – Ján Bystriansky, Bella Štefan, Šuhajdová Mária 
 
     Starostka obce vyzvala poslancov, aby sa k predloženému návrhu vyjadrili. Keďže neboli 
žiadne pripomienky dala o návrhu hlasovať: 
Celkový počet poslancov : 7 
Prítomní poslanci:  7 
Za: 7                                     Proti: 0                   Zdržal sa hlasovania: 0  
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2. Interpelácia poslancov.   
    Ani jeden z poslancov nemal nijaké pripomienky ani návrhy. 
 
 
3. Zloženie sľubu zostávajúcich poslancov novozvoleného Obecného zastupiteľstva. 
    Starostka obce prečítala zákonom stanovený sľub a každý poslanec jednotlivo pristúpil    
    k starostke povedal „ s ľ u b u j e m „ a podali ruku starostke obce.  
    Následne svojim podpisom potvrdili Ing. Bc. Žihlavník Zdenko a Žilka Michal zloženie     
    sľubu. Sľub je priložený k zápisnici. 
 
4. Plnenie uznesení pléna OZ.   
    Plnenie uznesení pléna OZ podala Hudíková Viera, starostka obce 
 
5. Správa o čerpaní rozpočtu za rok 2014 - záverečný účet /súvaha/ roku 2014 
    Správy podala kontrolórka obce, p. Schvarzbacherová Judita, sú priložené k zápisnici. 
 
6. Správa hlavného kontrolóra za rok 2014 
    Správu, podala kontrolórka obce, p. Schvarzbacherová Judita, je priložená k zápisnici. 
    Plán práce obecného kontrolóra na rok 2015 je taktiež priložený k zápisnici 
 
7. Správa inventarizačnej komisie o inventarizácii majetku obce za rok 2014    
   Správu podal Ing. Marian Šluch je priložená k zápisnici. 
 
8. Návrh organizačného zabezpečenia osláv 70. výročia oslobodenia obce, organizačné 
    zabezpečenie a príprava XXXII. Ročníka behu oslobodenia obce a XVII. ročníka     
    behu I. Slovenského kozmonauta Ivana Bellu, ktorý sa bude konať dňa 22.03.2015 
   Návrh podala starostka obce Viera Hudíková. Dňa 22. marca 2015 uplynie 70 rokov od  
oslobodenia našej obce. Preto je potrebné, aby sme dôstojnejšie pristúpili k oslavám  
oslobodenia našej obce. Navrhujem, aby sme tak ako je v harmonograme pretekov začali: 
1. Začiatok o 9:30 hod. slávnostným sprievodom od ZŠ k pomníku padlých v našej obci.  
2. Po príchode k pomníku Chlapi z DL zaspievajú hymnu  
3. Po hymne bude mať príhovor starostka obce 
4. Po príhovore bude nasledovať kladenie vencov 
5. Po kladení vencov zaspievajú ženy a chlapi  
6. Následne sa sprievod vráti pred ZŠ 
7. Štart prvých pretekárov o 10:00 hodine 
 
 9. Rôzne 
     Podala starostka obce Viera Hudíková 
Schválenie VZN : Obec na základe upozornenia prokurátora je potrebné, aby obec by mala   
schválené VZN o vodení psa mimo chovného priestoru alebo zariadenia na chov , 
z uvedeného pripomienkovania okresnou prokuratúrou sme VZN vypracovali a podľa zák. 
o OZ viselo na pripomienkovanie na úradnej tabuli obce od 16.2.2015 a neboli k nemu 
vznesené žiadne pripomienky alebo návrhy. Týka sa hlavne vymedzenia miesta, kde je voľný 
pohyb psa zakázaný a úhrady za vydanie náhradnej známky. Doporučujeme poslancom 
uvedené VZN schváliť. 
     Dodatok č. 1 k VZN č. 1/2015 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 
odpady a drobné stavebné odpady.  
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Na základe porady so starostami okolitých obcí sme sa rozhodli zvýšiť daň za lesné pozemky 
sadzbou z 1,25% na 2,5 % zo základu dane a to od 1.1.2016. Uvedený dodatok taktiež visel 
na úradne tabuli obce od 16.2.2015 a neboli k nemu vznesené žiadne pripomienky alebo 
pozmeňujúce návrh. 

Starostka doporučila dnešnému plenárnemu zasadnutiu uvedené VZN schváliť.  
 
Od  1.1.2015 bola schválená novela  zákona  o platových pomeroch pedagogických a 
nepedagogických zamestnancoch v školstve a vo verejnej správe. Všetkým zamestnancom 
boli zvýšené platy podľa zákona. 
Ako každý rok je potrebné prerokovať plat starostu obce , že z titulu zákonného zvýšenia 
priemernej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve vyčíslenej na základe údajov 
štatistického úradu SR za rok 2014 bolo starostke obce s účinnosťou od 1.1.2014 zákonne  
valorizovaný plat starostu. 
 
Dostali sme ponuku od firmy Envirotrend s.r.o p. Jiří Trapl na vypracovanie projektu na 
multifunkčné ihrisko . Ponuka za spracovanie projektu je 3.200 €, ktorú môže obec splácať po 
350 € mesačne. Nenávratné finančné prostriedky na multifunkčné ihrisko poskytuje nadácia 
Slovenskej sporiteľne.  Prostriedky ktoré by sme uhradili za projekt sú oprávnený náklad, 
ktorý by sa  nám ak dostaneme dotáciu  vrátil. 
Kalkulácia multifunkčného ihriska je: rozmer 40x20 - 53.540,- € 
                                                                          33x18 – 39.755.-€ 
Táto výzva by mal vyjsť v mesiaci september tohto roku. K uvedenému projektu sa 
neprikladajú potvrdenia či sme alebo nie sme niečo dlžný štátu. 

 
Ďalšia ponuka sa týka nových okien v ŽS s MŠ, ale tam je potrebné vysporiadať pozemky 
nakoľko tieto patria rímskokatolíckej cirkvi. Už sme zaslali žiadosť na farský úrad v Lopeji. 
 
Chcela by som Vás poinformovať o novom účtovnom programe RIS.SAM – v prvom 
štvrťroku 2015 budeme zasielať výkazy cez tento program. 
Obec dostala 2 počítače a 2 notebooky zadarmo v rámci projektu samosprávy DEUS.   
 
10. Diskusia  
 
Mária Šuhajdová – v cintoríne treba obrezať konáre stromov, aby lístie a konáre nepadali na  
                               hroby  
Hudíková Viera – nie je problém, aktivační pracovníci to urobia 
 
Bella Štefan – zariadenie pekárne by sa mohlo odpredať, ale najskôr ho treba repasovať  
 
Hudíková Viera – v minulosti už zariadenie pekárne bolo na predaj a nič sa nepredalo 
 
Gubár Michal – faktúra Gemer Ľupča – posypová soľ, faktúry TOMBA s.r.o.  - za čo sú 
hradené taktiež faktúra Hydrofórka, prečo má obec 5 účtov, zamestnanci obce 
 
Hudíková Viera – faktúra je k nahliadnutiu na OU v Dolnej Lehote, nepamätám si v akom 
množstve sa posypová soľ zakúpila, TOMBA s.r.o. sú hradené faktúry za skutočne odobratú 
el. energiu za ČOV Vajsková, ktorú sme v minulom roku zakúpili za 1 €, Hydrofórka: sú 
faktúry za vodné + stočné v časti obce u Šoltýsov, obec by nedisponovala s 5 účtami, ale  
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sa nám nedajú zrušiť z dôvodu exekúcií, starostka obce informovala o zamestnancoch obce, 
ktorí sa uverejnia na novovytvorenej stránke obce. 
 
Ing,. Šluch Marian – doporučil starostke obce a novozvoleným poslancom doručiť rokovací 
poriadok OZ nakoľko sa tu rozprávajú ako na trhu. Ľutujem zapisovateľku lebo ja by som 
z tohto handrkovania zápis neurobil 
 
Lamošová-Beňovská Zuzana – chcela by som poprosiť o pomoc pri úprave Medvedej  
                                                  cestičky na Krpačove. Upravovať sa bude okolie banského 
                                                  chodníka, lepšie vyznačenie trasy , upravenie názvov lokalít,  
                                                  informačné tabule, lavičky atď... 
                                                  Brigáda sa uskutoční dňa 18.04.2015 t.j. v sobotu.  
 
Hudíková Viera – aktivační pracovníci aj poslanci sa do brigády zapoja. 
 
  
11. Návrh na uznesenie    
Návrh na uznesenie podal predseda návrhovej komisie Ján Bystriansky, ktorý je priložený 
k zápisnici. 
 
Uznesenie č. 11:  
Dal o návrhu hlasovať 
 

Celkový počet poslancov: 7 
Hlasovalo: PRÍTOMNÍ: 7  Zúčastnilo sa hlasovania 7 
ZA: 7                PROTI: 0        ZDRŽAL SA: 0 
   

                      
Uznesenie č. 12: 
Dal o návrhu hlasovať 
 Návrh bol jednomyseľne odsúhlasený 
 

Celkový počet poslancov: 7 
Hlasovalo: PRÍTOMNÍ: 7  Zúčastnilo sa hlasovania 7 
ZA:                PROTI: 0       ZDRŽAL SA: 0 
 
 

Uznesenie č. 13: 
Dal o návrhu hlasovať 
 Návrh bol jednomyseľne odsúhlasený 
 

Celkový počet poslancov: 7 
Hlasovalo: PRÍTOMNÍ: 7  Zúčastnilo sa hlasovania 7 
ZA: 7               PROTI: 0       ZDRŽAL SA: 0 
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Uznesenie č. 14: 
Dal o návrhu hlasovať 
 Návrh bol jednomyseľne odsúhlasený 
 

Celkový počet poslancov: 7 
Hlasovalo: PRÍTOMNÍ: 7  Zúčastnilo sa hlasovania 7 
ZA: 7               PROTI: 0       ZDRŽAL SA: 0 
 

Uznesenie č. 15: 
Dal o návrhu hlasovať 
 Návrh bol jednomyseľne odsúhlasený 
 

Celkový počet poslancov: 7 
Hlasovalo: PRÍTOMNÍ: 7  Zúčastnilo sa hlasovania: 7 
ZA: 7               PROTI: 0       ZDRŽAL SA: 0 
 

Uznesenie č. 16: 
Dal o návrhu hlasovať 
 Návrh bol jednomyseľne odsúhlasený 
 

Celkový počet poslancov: 7 
Hlasovalo: PRÍTOMNÍ: 7  Zúčastnilo sa hlasovania: 7 
ZA: 7               PROTI: 0       ZDRŽAL SA: 0 
 

Uznesenie č. 17: 
Dal o návrhu hlasovať 
 Návrh bol jednomyseľne odsúhlasený 
 

Celkový počet poslancov: 7 
Hlasovalo: PRÍTOMNÍ: 7                  Zúčastnilo sa hlasovania: 7 
ZA: 7               PROTI: 0                        ZDRŽAL SA: 0 

 
Uznesenie č. 18: 
Dal o návrhu hlasovať 
 Návrh bol jednomyseľne odsúhlasený 
 

Celkový počet poslancov: 7 
Hlasovalo: PRÍTOMNÍ: 7  Zúčastnilo sa hlasovania 7 
ZA: 7               PROTI: 0       ZDRŽAL SA: 0 

 
Uznesenie č. 19: 
Dal o návrhu hlasovať 
 Návrh bol jednomyseľne odsúhlasený 
 

Celkový počet poslancov: 7 
Hlasovalo: PRÍTOMNÍ: 7  Zúčastnilo sa hlasovania 7 
ZA: 7               PROTI: 0       ZDRŽAL SA: 0 
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12. Záver 
   Starostka obce Hudíková Viera poďakovala všetkým prítomným za účasť a dnešné 
   II. zasadnutie OZ ukončila. 
    
   Prezenčné listiny zo zasadnutia obecného zastupiteľstva sú neoddeliteľnou súčasťou  
   zápisnice a slúžia ako doklad o zúčastnených osobách a správnosti zápisníc.     
 
 
 
 
 
 
Viera Hudíková,  starostka OcÚ, v. r.                                                                                          
 
 
 
 
 
..................................................             
 
 
 
 
1. overovateľ zápisnice                 2. overovateľ zápisnice 
    Štubňová Mária, v. r.                                                Ing. Zdenko Žihlavník, v. r.                                              
 
 
 
 
 
....................................................                           ..............................................................    
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